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   Vážení přátelé, 

   opět uplynul měsíc. Mně určitě 

stejně rychle jako Vám a tak 

máte opět před sebou můj další, 

tentokrát lednový, guvernérský 

list. Již 3. ledna patřila moje 

první letošní návštěva pražskému 

klubu Bohemia-Ambasador, 

který si pozval na besedu pana 

Dr. Dienstbiera.  

   O týden později jsem strávil příjemný večer ve 

společnosti lionů z banskobystrického regionu.  Jejich 

velmi dobře zorganizovaný ples se konal v kulturním 

centru Žiaru nad Hronom. Při zahájením plesu jsem 

předal aktivním a dlouholetým členům poděkování za 

jejich práci pro lionské hnutí. Drobné nedostatky plesu  

nebyly zaviněny místními liony, ale mnou při losování 

tomboly. Když jsem na pokyn moderátorky roztočil 

"pořádně" osudí a všechny losy se octly na tanečním 

parketu. Na druhou stranu však byly losy velmi dobře 

promíchány. Moje zděšení dostatečně vystihuje 

fotografie. 

 

 

   Ve čtvrtek 17. ledna jsem s paní Leou Janků navštívil 

brněnský hotel AVANTI, kde proběhlo další kolo příprav 

na náš konvent, který se uskuteční v sobotu 24. 05. 2008. 

Kromě nabízeného doprovodného programu bychom rádi 

po ukončení konventu ještě poseděli v některém z 

brněnských vinných sklípků a ochutnali vína z jižní 

Moravy. V nejbližších dnech dostanete do rukou 

přihlášky na konvent včetně kalkulace cen. Prosím o 

jejich pečlivé vyplnění a včasné zaslání do Rychnova. 

Předpokládám, že již nyní máte představy, kdo se 

z vašich klubů zúčastní a věřím, že nejpozději do konce 

března budou organizačnímu výboru k dispozici všechny 

podklady pro doladění především doprovodného 

programu tak, aby mohl vyhovět  všem vašim přáním. 

Můžete se také začít připravovat na prezentaci vašich 

klubů - např. formou panelů s fotografiemi z  vaší 

činnosti, které budou jistě ozdobou velké haly v 

kongresovém hotelu.  

V pátek  18. ledna  jsem se zúčastnil nejprve vernisáže 

výstavy výtvarných prací, které byly zaslány do soutěže 

Mírový plakát  z táborských škol a potom tradičního 8. 

benefičního koncertu v divadle Oskara Nedbala. Plný sál, 

téměř 500 posluchačů, to je výsledek velmi dobré práce 

lionských členů v této lokalitě. Dobře vybraný 

 
profesionální moderátor dokázal zajímavou formou 

seznámit návštěvníky s historií i cíly lionského hnutí.    

   V současné době připravuje kabinet pod záštitou 

vedoucího zóny Západočeské lázně p. Martina Tocika 

jumelage s bavorskými distrikty, která se uskuteční ve 

dnech 11. - 13. 4. ve Františkových Lázních. V programu 

je zařazena návštěva Karlových Varů, Bečova nad 

Teplou, Mariánských Lázní a Plzně. Protože se nejedná 

pouze o setkání kabinetů tří distriktů (dva německé a 

náš), ale o akci, která by měla přispět k rozvíjení 

mezinárodních vztahů a spolupráce, žádám kluby o 

projednání účasti zástupců klubů a včasné přihlášky, 

 

 



zejména z důvodu zajištění ubytování, stravování, vstupů 

do kulturních památek a zajištění dopravy.  

   Distrikt, tak jako každý z nás, musí pečlivě hospodařit 

s penězi, které se vyberou na příspěvcích. Jednou z 

nákladových položek je také vydávání našeho 

Zpravodaje. V nejbližších dnech vyjde v nové úpravě a 

také v novém nákladu. Snažili jsme se o optimalizaci 

počtu výtisků,  ale na druhou stranu mne udivuje, že o 

Zpravodaj není zájem v klubech Brno, Praha-Heraldic, 

Ústí nad Labem, Bratislava-Dovina, Bratislava-

Istropolis, Kremnica a Zvolen. Nevěřím, že téměř 130 

našich členů nemá zájem být informováno o dění 

v našem distriktu. Nebo je chyba někde jinde? Dejte 

vědět! 

   Stále se opakujícím nedostatkem některých z našich 

klubů, které jsou registrovány v Oak Brooku, 

je nedostatečná  práce některých sekretářů klubů. Vím, 

že nejzaměstnanějším členem vedení klubu bývá velmi 

často právě sekretář. Prošel jsem i touto funkcí v klubu a  

vím také, že některé úkoly skutečně zaberou pouze pár 

minut. Tím je například odesílání měsíčních hlášení. 

Jsem přesvědčen o tom, že není nutné, aby 21 z našich 42 

klubů nedokázalo poslat v termínu měsíční hlášení do 

Oak Brooku.  V sestavě z centrály se měsíčně objevují 

kluby Praha-Orel, Brno, Praha-Heraldic, Olomouc, 

Bánská Bystrica, Žilina a Prešov. O něco lepší byly do 

prosince kluby Teplice, Mariánské Lázně, Plzeň-City, 

Praha-Hartig, Rokycany, Ústí nad Labem, Bratislava-

Pressburg, Bratislava-Danubius, Košice, Piešťany a 

Hrosek-Gala, které mají poslední výkaz členské základny 

odeslaný ke konci října. Je samozřejmě možné, že 

jmenované kluby své nedostatky již odstranily. Statistika 

přichází s dvouměsíčním zpožděním. O neuhrazených 

příspěvcích do Oak Brooku vím již pár dnů po ukončení 

předcházejícího měsíce. 

   Jen necelých 6 měsíců zbývá do ukončení druhé etapy 

kampaně Zrak především. Díky 2. viceguvernérovi Juraji 

Schwarzovi,  který  je   garantem   této  kampaně a  velmi  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

aktivně se snaží o získávání finančních prostředků, 

nebudeme určitě ve statistice uváděni s nulovým 

příspěvkem. Jsem však přesvědčen o tom, že i kluby, 

které na tom nejsou až tak finančně dobře, by měli 

alespoň symbolickými částkami na kampaň přispět. I 

naše příspěvky pomohou zachránit zrak více jak 10 

milionům lidí v rozvojových zemích. Ke konci ledna bylo 

shromážděno více jak 135 mil.USD a k cíli, který byl 

vyhlášen na počátku kampaně, překročit částku 150 

milionů USD zbývá jen 160 dnů. Optimisté na 90. 

konventu měli představu 200 mil. No uvidíme. 

   V minulých dnech jsem obdržel pozdrav a současně 

pozvání na Europaforum 2008, které se letos uskuteční ve 

dnech 2. - 4. 10. 2008 v Cannes. Bližší informace najdete 

na www.europaforum.org. Předtím se však musíme 

soustředit na 91. světový konvent, který se uskuteční ve 

dnech 23. - 27. června v Bangkoku. Mimo jiné zde bude 

1. mezinárodním viceprezidentem zvolen Eberhard J. 

Wirfs z Německa. Na jaře letošního roku očekáváme jeho 

návštěvu v Praze. Já osobně budu velmi rád, bude-li 

zvolen, protože věřím, že se mu podaří zlepšit práci 

centrály v Oak Brooku alespoň na úroveň evropských 

poměrů. 

   Závěrem co nejsrdečněji děkuji za pozvání do klubů a 

na jejich společenské akce, a to nejen v Brně, ale také v 

Piešťanech, Mariánských Lázních a Rychnově. Věřím, že 

už se mi nikde nepodaří rozbít osudí. 

 

   S pozdravem   
  

                          Váš 

       

 

 

 

 

 

 
               

http://www.europaforum.org/

